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Kandidat koalicije HDZ-HSLS-HSU za župana Varaždinske županije Anđelko Stričak 

u utorak je u Ludbregu održao radni sastanak s gradonačelnikom, nezavisnim 

Dubravkom Bilićem, a teme su bile investicije, decentralizacija i osnivanje Savjeta 

gradonačelnika i načelnika. 

 

Stričak je naglasio da je, kao saborski zastupnik, u protekle četiri godine dobro 

surađivao s gradonačelnikom Bilićem. 

 

– U Ludbregu nikad toliko investicija i ni jedna jedina, bez obzira na stranačku 

pripadnost, nije bila upitna. Obojica smo dali sve od sebe da se provedu, da se 

započne s aglomeracijama na području Ludbrega i susjednih općina, uredi arheološki 

park, da država dodijeli gradu Otok mladosti, itd., a tim smjerom nastavljamo dalje – 

rekao je Stričak te dodao da je druga tema bila decentralizacija. 

 

– Kao što je poznato, hrvatska je Vlada prošle godine spustila Ured državne uprave u 

okrilje Varaždinske županije. Smatram da je to dobar proces s kojim bi trebalo 



nastaviti. Treba vidjeti što je još moguće spustiti na niže razine, a isto tako sa 

županija na lokalnu tj. općine i gradove – kazao je Stričak koji je najavio osnivanje 

Savjeta gradonačelnika i načelnika. 

 

– Aktualni župan ima dvije specijalne ili posebne savjetnice. Ja ću nakon izbora 

formirati jedan neformalni savjet, Savjet gradonačelnika i načelnika. Smatram da su 

oni daleko najupoznatiji sa stanjem na terenu, s potrebama svojega kraja, a na taj će 

način biti i u doticaju s donošenjem odluka na županijskoj razini – najavio je Stričak. 

 

Kandidat za župana čestitao je Biliću i vijećnicima izabranim u ludbreško Gradsko 

vijeće na osvojenim mandatima. 

 

Ludbreški gradonačelnik istaknuo je kako je suradnja sa saborskim zastupnikom 

Stričakom bila izvrsna te je bio od velike pomoći kada je postojala potreba za 

„otvaranjem vrata“ u Zagrebu. 

 

– Svakom dobronamjernom političaru u fokusu je ravnomjeran razvoj cijele 

Varaždinske županije. Nažalost, posljednjih nekoliko godina vidjeli smo da je 

Ludbreg bio loše tretiran sa županijske razine. Na Gradskom vijeću smo često isticali 

da su sredstva Županijskih cesta jako smanjena, da je Dom zdravlja u lošem stanju... 

Mnogi građani su nezadovoljni načinom na koji Županija investira u Ludbregu u 

odnosu na druge dijelove u koje se ulažu milijuni u domove zdravlja, ceste, hotele. To 

su stvari koje kod Ludbrežana stvaraju nezadovoljstvo zbog zanemarivanja koje 

prema gradu Ludbregu postoji – poručio je Bilić te dodao kako Ludbreg ima velike 

planove za što je potrebna pomoć države, ali i Županije, a daljnja decentralizacija je 

ključan razvojni poticaj. 

 

– Drago mi je da je Vlada Andreja Plenkovića to prepoznala. Nadam se da će budući 

župan imati više razumijevanja za zahtjev Grada Ludbrega o preuzimanju osnivačkih 

prava nad Osnovnom školom Ludbreg. Puno nam znači i razvitak integriranog 

prometnog sustava koji mora biti u funkciji svih građana ove regije, ali i potpora 

našim projektima u smjeru decentralizacije – poručio je Bilić zahvalivši Vladi na 

stavljanju Aglomeracije Ludbreg u strateške projekte Fonda za oporavak, te 

saborskom zastupniku Anđelku Stričaku zaželio sreću u kampanji za župana. 


